



Call for Candidates of ICSPAH Executive Council Officers

According to the Bylaws of ICSPAH, there will be two officers ending their service terms in June 2024. Election for ICSPAH Executive Council members for the vacancies will take place at 2024 ICSPAH Annual General Assembly. We are pleased to call for candidates for the following positions:

1.President-Elect: This is a leadership position with voting power and requires the candidate to demonstrate a strong commitment to ICSPAH. The nominee should have been an active ICSPAH member in the last three years by June of 2024. Preferred candidate may have had experience to serve an office either in ICSPAH or other professional associations.

2.Student Representative: This is a position of Executive Council member with non-voting status for one year. The candidate must be a currently enrolled graduate student (Master or Doctoral) in an institution of higher education for at least one year. He or she should have been an active ICSPAH member in the year of 2024.

Each candidate must carefully read the ICSPAH Constitution and Bylaws to know the philosophy, objectives, structure, responsibilities of the positions of ICSPAH and must be willing to carry out the duties voluntarily to serve the society. The candidates must attend the General Assembly meeting of ICSPAH in 2024. The following materials should be submitted by the deadline of **April 1, 2024**. Please send them to **Dr. Weidong Li**, Chair of the Nominating and Credential Committee of ICSPAH at email address of li.832@osu.edu.

- 1.A brief election statement indicating the position you are interested in (President-elect), your promise to serve if elected, and your goals/strategic plans to further develop and promote the ICSPAH (a short paragraph with no more than 300 words).
- 2.A one-page vita in English.
- 3.A one-page vita in Chinese.

Nominating and Credential Committee of ICSPAH

To facilitate professional growth

To strengthen research and education in international communities

To promote healthy and physically active lifestyles





ICSPAH 执委会候选人征集

根据 ICSPAH 章程，将有两位执委会工作人员在 2024 年 6 月结束任期。ICSPAH 执委会工作人员的选举将于 2024 年 ICSPAH 年度大会上举行。我们很高兴征集以下职位的候选人：

- 1. 主席候选人：**这是一个拥有投票权的领导职位，要求候选人对 ICSPAH 表现出坚定的承诺。被提名人应在 2024 年 6 月之前的过去三年中一直是 ICSPAH 的活跃会员。候选人最好曾在 ICSPAH 或其他专业协会任职。
- 2. 学生代表：**这是一个执委会成员职位，任期一年，无投票权。候选人必须是高等教育机构的在读研究生（硕士或博士），至少已就读一年。他/她应在 2024 年成为 ICSPAH 的活跃会员。

每位候选人必须仔细阅读 ICSPAH 章程和细则，了解 ICSPAH 的理念、目标、结构和各职位的职责，并愿意自愿履行职责，为学会服务。候选人必须出席 2024 年 ICSPAH 大会。请在 2024 年 4 月 1 日截止日期前提交以下材料。请将这些材料发送至 ICSPAH 提名和证书委员会主席李卫东博士的电子邮箱：li.832@osu.edu。

- 1.一份简短的竞选声明，说明您感兴趣的职位（当选主席）、当选后的服务承诺，以及您进一步发展和促进 ICSPAH 的目标/战略计划（不超过 300 字的简短段落）。
- 2.一页英文简历。
- 3.一页中文简历。

ICSPAH 提名和资格委员会

